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Rubrik 

Justering av styrelsearvode 

 

Bakgrund: 

Under de senaste 8 åren har föreningen haft 3 stora arbetsprojekt där styrelsen varit involverad på 
olika tidskrävande sätt. 

- Total fasadrenovering. 
- Relining 
- Värmen i alla lägenheter har fått totalrenovering. 

Vid de ovan nämnda tillfällen har jag ansett styrelsen som aktiv i arbetet som utfördes, vilket 
utgjorde en stor arbetsbelastning och det var därmed rimligt med högt prisbasbelopp, vilket det 
justerades till. För tillfället finns inte några stora projekt kvar för nuvarande styrelse (som jag är 
medveten om), så arvodet behöver ses över och justeras till en rimlig nivå. 

Information från Borättupplysning låter som följande: 

 

Förslag till beslut: 

Jag föreslår att styrelsearvodet bör justeras till en rimlig nivå och sänkas till 2 prisbasbelopp. 

Jag föreslår föreningsstämman att besluta enligt förslaget. 

 


	Rubrik
	Bakgrund:
	Förslag till beslut:


